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TUKUMA  NOVADA  DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 

 
 

 

SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2023. gada 16. novembrī        Nr. TND/23/11 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2023. gada 16. novembrī plkst. 10.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots 

tiešsaistes videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.30 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Dace 

Adiņa, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes jautājumu izskatīšana audioierakstā fiksēta ieraksta 

laikā no 00:00:00 līdz 01:31:40. 

Sēdē piedalās: 

- Izglītības, kultūras un sporta komitejas deviņi balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, 

Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede 

(līdz plkst. 11.38), Edīte Zelča (attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku 

Zoom); 

domes deputāti: 

- Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Agnese Ritene, Juris Šulcs, 

- domes priekšsēdētāja vietnieks attīstības politikas jautājumos Imants Valers; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Lelde Bičuša, Iveta Grunte, Ruta Ozola-Ozoliņa, Gundega Rugāja, Laura Stūrīte, 

Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, Daina Vilmane, Arturs Vinbergs, Sintija Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste, 

- Sandis Ozoliņš – Tukuma novada Izglītības pārvaldes jaunatnes lietu speciālists, 

- Agrita Ozola – Tukuma muzeja direktore (līdz darba kārtības 5. jautājumam), 

- Zane Selivanoviča – Tukuma 3. pamatskolas direktore, 

- Vineta Tulija – Tukuma novada Izglītības pārvaldes izglītības darba vecākā speciāliste. 

citi: 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par Tukuma novada speciālās izglītības iestādes nosaukuma maiņu. 

2. Par Tukuma novada pamatskolas “Spārni” nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par kataloga “Tukuma keramika” sagatavošanu un izdošanu. 
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4. Par Tukuma muzeja stratēģiju 2024.-2028. gadam. 

5. Par kultūras projektu konkursa 2023. gada II kārtas rezultātiem. 

6. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 25. augusta lēmumā “Par Komisijas 

darbam ar sabiedriskajām organizācijām nolikuma un sastāva apstiprināšanu” (prot. Nr. 17, 

18. §). 

7. Informatīvs – par Tukuma 3. pamatskolas telpām Lielā ielā 31, Tukumā. 

8. Informatīvs – par pirmsskolas izglītības iestāžu bērnu uzņemšanas rindu aktuālo statusu. 

9. Informatīvs – par jaunatnes jomas tīklojumu Tukuma novadā. 

Dace Adiņa aicina balsot par sēdes darba kārtību. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 

Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Rimants Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā, tāpēc balso vārdiski “par”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš. Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par Tukuma novada speciālās izglītības iestādes nosaukuma maiņu. 

2. Par Tukuma novada pamatskolas “Spārni” nolikuma apstiprināšanu. 

3. Par kataloga “Tukuma keramika” sagatavošanu un izdošanu. 

4. Par Tukuma muzeja stratēģiju 2024.-2028. gadam. 

5. Par kultūras projektu konkursa 2023. gada II kārtas rezultātiem. 

6. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 25. augusta lēmumā “Par Komisijas 

darbam ar sabiedriskajām organizācijām nolikuma un sastāva apstiprināšanu” (prot. Nr. 17, 

18. §). 

7. Informatīvs – par Tukuma 3. pamatskolas telpām Lielā ielā 31, Tukumā. 

8. Informatīvs – par pirmsskolas izglītības iestāžu bērnu uzņemšanas rindu aktuālo statusu. 

9. Informatīvs – par jaunatnes jomas tīklojumu Tukuma novadā. 

1. § 

Par Tukuma novada speciālās izglītības iestādes nosaukuma maiņu 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Rimants Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā, tāpēc balso vārdiski “par”. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma novada 

speciālās izglītības iestādes nosaukuma maiņu”. 

2. § 

Par Tukuma novada pamatskolas “Spārni” nolikuma apstiprināšanu 

ZIŅO: Kristīne Logina – Tukuma novada Izglītības pārvaldes juriste. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Tehnisku iemeslu dēļ deputāts Rimants Liepiņš nevar nobalsot elektroniskajā balsošanas 

sistēmā, tāpēc balso vārdiski “par”. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma novada 

pamatskolas “Spārni” nolikuma apstiprināšanu”. 

3. § 

Par kataloga “Tukuma keramika” sagatavošanu un izdošanu 

ZIŅO: Agrita Ozola – Tukuma muzeja direktore. 

JAUTĀJUMI: Imants Valers, Juris Šulcs. 

ATBILDES: Agrita Ozola. 

Imants Valers jautā, vai agrāk domē lemts par konceptuālu atbalstu šim projektam. 

Agrita Ozola atbild, ka iepriekš nav par šo projektu domē lemts. Atbildot Jurim Šulcam, 

paskaidro par Kultūrkapitāla fonda projektam piešķirto finansējumu un tā izlietojumu pētījumam un 

pēc tam – kataloga izdošanai. Projekts tiks realizēts, Kultūrkapitāla fondam nav solīts, ka būs 

pašvaldības līdzfinansējums. 

Juris Šulcs pauž viedokli, ka kataloga sagatavošana un izdošana atbalstāma, bet Finanšu 

komitejai jālemj par konkrētu summu, kādu piešķirt. Par prasītajiem 7 293 euro vēl ir diskutējams. 

Rosina lemt par konceptuālu atbalstu un virzīšanu uz Finanšu komiteju. 

Dace Adiņa ierosina balsot par konceptuālu atbalstu lēmuma projektam un tā virzīšanu 

izskatīšanai Finanšu komitejai. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
konceptuāli atbalstīt un virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma 

projektu “Par kataloga “Tukuma keramika” sagatavošanu un izdošanu”. 

4. § 

Par Tukuma muzeja stratēģiju 2024.-2028. gadam 

ZIŅO: Agrita Ozola – Tukuma muzeja direktore. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par Tukuma muzeja 

stratēģiju 2024.-2028. gadam”. 

5. § 

Par kultūras projektu konkursa 2023. gada II kārtas rezultātiem 

ZIŅO: Iveta Grunte – Kultūras un sporta nodaļas kultūras speciāliste. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Agnese Ritene. 

ATBILDES: Iveta Grunte, Inga Priede. 

IZSAKĀS: Inga Priede, Dace Lebeda, Oskars Kambala, Sandis Čilipāns, Mārtiņš Limanskis, 

Dace Adiņa. 

DEBATES: Mārtiņš Limanskis, Juris Šulcs, Imants Valers, Inga Priede, Dace Lebeda, Iveta 

Grunte. 

Iveta Grunte informē par kultūras projektu konkursa otrajai kārtai iesniegtajiem projektiem, 

to izvērtējumu un konkursa otrajai kārtai atvēlēto finansējumu 15 000 euro. Diviem iesniegtajiem 

projektiem līdzīgs vērtējums, abi būtu atbalstāmi, bet neiekļaujas konkursam paredzētā finansējuma 

kopsummā. Lūdz rast iespēju piešķirt finansējumu arī šiem diviem projektiem. Pietrūkst 6 000 euro, 

lai tiktu piešķirts finansējums astoņiem kultūras projektu konkursa projektiem. 

Inga Priede izsakās, ka būtu vēlams rast papildu finansējumu. Piebilst par nolikumu, kur 

noteikts, ka piešķir visu projektam prasīto summu. Nav iespējams proporcionāli nedaudz samazināt 

katram projektam piešķiramo summu. 

Agnese Ritene vaicā par finansējuma rašanu nākamā gada budžetā. 

Mārtiņš Limanskis izsakās, ka nākamā gada budžets vēl nav apstiprināts, bet ar šādu lēmumu 

tas tiek apgrūtināts pirms pieņemšanas. 

Notiek debates par budžeta paketes veidošanu. 
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Oskars Kambala izsaka ierosinājumu, mainot Kultūras projektu konkursa nolikumu, ņemt 

vērā vērtēšanā niansi par vienādo punktu skaitu. 

Mārtiņš Limanskis jautā par iespēju diviem minētajiem projektiem, kas neiekļaujas konkursa 

finansējumam atvēlētajā summā, ieteikt startēt 2023. gada kultūras projektu konkursā, ja to 

realizācija plānota nākamajā gadā. 

Iveta Grunte un Inga Priede paskaidro, ka darbs jāuzsāk savlaicīgi, negaidot konkursa 

nākamo kārtu. 

Juris Šulcs ierosina – ja komiteja apstiprina ierosināto lēmuma projekta labojumu, iekļaujot 

vēl divus atbalstāmus projektus, lēmuma projekts virzāms izlemšanai Finanšu komitejai, kas izskatīs 

iespējas piešķirt nepieciešamo papildu finansējumu. 

Dace Adiņa rezumē, ka lēmuma projekts tiek papildināts ar ierosināto finansējuma 

piešķiršanu vēl diviem konkursam iesniegtajiem projektiem, aicina balsot par lēmuma projekta ar 

labojumu virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

konceptuāli atbalstīt virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma 

projektu “Par kultūras projektu konkursa 2023. gada II kārtas rezultātiem” 

ar labojumiem. 

6. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 25. augusta lēmumā  

“Par Komisijas darbam ar sabiedriskajām organizācijām nolikuma un sastāva 

apstiprināšanu” (prot. Nr. 17, 18. §) 

ZIŅO: Gundega Rugāja – Sabiedrisko attiecību un mārketinga nodaļas vadītāja. 

Dace Adiņa ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem Tukuma 

novada domes 2021. gada 25. augusta lēmumā “Par Komisijas darbam ar 

sabiedriskajām organizācijām nolikuma un sastāva apstiprināšanu” 

(prot. Nr. 17, 18. §)”. 

7. § 

Informatīvs – par Tukuma 3. pamatskolas telpām Lielā ielā 31, Tukumā 

ZIŅO: Zane Selivanoviča – Tukuma 3. pamatskolas direktore. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Agnese Ritene. 

ATBILDES: Zane Selivanoviča, Kristīne Logina. 
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Zane Selivanoviča informē un sniedz prezentāciju par iemesliem, kāpēc Tukuma 

3. pamatskolai nepieciešamas papildu telpas. Dara zināmu par telpu pielāgošanu Lielā ielā 31, 

Tukumā. 

Dace Adiņa papildina par skolas apsekošanā konstatēto. Telpu šobrīd pietrūkst, tāpēc nevar 

uzņemt audzēkņus. 

Zane Selivanoviča, atbildot Mārtiņam Limanskim, apstiprina, ka piemērots laiks 

pirmsskolas grupām aiziet no skolas telpām un pārcelties uz kādu no pilsētas pirmsskolas izglītības 

iestādēm. Piekrīt, ka no labas pārvaldības viedokļa nav labi, ka skolas divas ēkas atrodas ielas 

pretējās pusēs, bet pagaidām tāds ir risinājums. 

Kristīne Logina piebilst, ka Izglītības pārvaldē ir izskatīts variants par pirmsskolas grupas 

pārcelšanu uz kādu no pirmsskolas izglītības iestādēm. 

Zane Selivānoviča bilst, ka daudz risināmu jautājumu, bet būtu nepieciešams līdz nākamā 

gada septembrim to paveikt. 

Dace Adiņa ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte 

Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par Tukuma 3. pamatskolas telpām Lielā ielā 

31, Tukumā. 

8. § 

Informatīvs – par pirmsskolas izglītības iestāžu bērnu uzņemšanas rindu  

aktuālo statusu 

ZIŅO: Vineta Tulija – Tukuma novada Izglītības pārvaldes izglītības darba vecākā speciāliste. 

JAUTĀJUMI: Mārtiņš Limanskis, Dace Adiņa, Juris Šulcs, Imants Valers,  

ATBILDES: Vineta Tulija, Kristīne Logina, … 

IZSAKĀS: Inga Priede, Dace Lebeda, Agnese Ritene, Juris Šulcs, Kristīne Logina, Vineta Tulija, 

Mārtiņš Limanskis. 

Vineta Tulija informē un prezentācijā paskaidro datus par bērnu rindu uz pirmsskolas 

izglītības iestādēm pēc situācijas uz 2023. gada 13. novembri. 

Atbildot Mārtiņam Limanskim, paskaidro, ka vecākiem saglabājies viedoklis, ka 

pirmsskolas izglītības iestāde “Taurenītis” ir speciālais bērnudārzs, tāpēc atsakās no vietas šajā 

bērnudārzā. Jāpopularizē šī pirmsskolas izglītības iestāde, lai vecāki neatsakās. 

Ilze Gotfrīda rosina pirms lēmuma gatavošanas sazvanīties ar vecākiem, lai precizētu 

informāciju un tādējādi paātrinātu procesu. 

Vineta Tulija paskaidro, ka lēmumus gatavo ik pa trīs nedēļām, bet aprite sarežģīta. Tagad 

saziņa tiek veikta e-pastā, lai būtu iespējams nepieciešamības gadījumā pierādīt. Protams, arī 

telefoniski, ja nav e-pasta.  

Kristīne Logina, atbildot Dacei Adiņai, paskaidro, ka par brīvajām vietām atbild iestādes 

vadītājs un informācija savlaicīgi jāziņo katru mēnesi līdz konkrētam datumam. 

Juris Šulcs vaicā, kāda veidojas situācija, ja Tukuma 3. pamatskolas pirmsskolas grupas 

ieliek kādā no pirmsskolas izglītības iestādēm. Izsakās par problēmu ar Eiropas Savienības 

struktūrfondu pieejamību pirmsskolas izglītības iestādes “Taurenītis” rekonstrukcijai. 
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Vineta Tulija piebilst, ka vietas pirmsskolas izglītības iestādēs pietrūkst novadā. Auklītes 

pašvaldības līdzfinansējumu saņems līdz 31. decembrim, pie auklēm 20 bērni. Uz priekšu 

finansējums auklēm nav plānots. Nav iespējams paredzēt, kāda būs situācija pēc pāris gadiem un 

vai aukļu pakalpojums būs nepieciešams. Atbildot Imantam Valeram, paskaidro, ka tie bērni, kas 

privātajos bērnudārzos Rīgas ielā, Tukumā, un Tautskolā, ir rindā. Visiem šiem bērniem nevarētu 

nodrošināt vietu pašvaldības pirmsskolas izglītības iestādēs. 

Kristīne Logina papildina, ka ar izpilddirektoru risinās par uzlabojumiem ZZ Dats 

programmā. 

Dace Adiņa ierosina ar ēdinātāju SIA “IRG” pārrunāt iespēju bērnudārzos samainīt launagu 

uz brokastīm. Lūdz Izglītības pārvaldei pasekot līdzi, lai tas tiek risināts. Ir doma uzrunāt vecāku 

padomes par iespēju, ka brokastīm bērniem līdzi sava kastīte ēdamo. 

Kristīne Logina paskaidro, ka Izglītības pārvaldē nav apkopota šāda informācija, tas katrai 

iestādei individuāli ar ēdinātāju jārisina. Par iespēju bērniem pašiem ņemt līdzi savas brokastis 

notikušas diskusijas. Pauž viedokli, ka nebūs labi, jo var būt dažādas situācijas. 

Dace Lebeda izsaka ierosinājumu kādā iestādē eksperimenta kārtā izmēģināt šādu iespēju. 

Tas iestādēm kopīgi ar vecākiem jārisina. 

Notiek debates par situāciju, kāda izveidojās augustā, kad krasi samazinājās rinda uz vietām 

pirmsskolas izglītības iestādēs. 

Dace Adiņa rezumē, ka arī turpmāk komitejas sēdēs tiks sniegta informācija par situāciju ar 

rindu uz bērnu vietu pirmsskolas izglītības iestādē. Ierosina balsot par informācijas pieņemšanu 

zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par pirmsskolas izglītības iestāžu bērnu 

uzņemšanas rindu aktuālo statusu. 

Deputāte Inga Priede plkst. 11.38 pārtrauc dalību sēdē un atstāj sēžu zāli. 

9. § 

Informatīvs – par jaunatnes jomas tīklojumu Tukuma novadā 

ZIŅO: Sandis Ozoliņš – Tukuma novada Izglītības pārvaldes jaunatnes lietu speciālists. 

JAUTĀJUMI: Dace Adiņa, Modris Liepiņš,  

ATBILDES: Sandis Ozoliņš, Inese Valtere. 

IZSAKĀS: Juris Šulcs, Rimants Liepiņš, Oskars Kambala, Sandis Čilipāns, Mārtiņš Limanskis, 

Andris Fridrihsons, Kristīne Logina, Dace Lebeda, Dace Adiņa. 

Sandis Ozoliņš sniedz prezentāciju un detalizēti informē par jaunatnes jomas tīklojumu 

Tukuma novada pilsētās un pagastos. Atbildot Dacei Adiņai, paskaidro ka sešās vietās novadā kopā 

papildus nepieciešamas 2,2 amatu slodzes. 

Juris Šulcs norāda, ka papildu slodzes piešķiramas tikai tad, ja iepriekš ir izvērtētas visas 

slodzes. Būtiski, lai jauniešiem ir pieejamas iespējas ar kaut ko nodarboties – dejot, sportot, 

piedalīties interešu izglītības pulciņos. 
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Modris Liepiņš bilst, ka liela daļa jauniešu aktīvi darbojas, bet kā ieinteresēt tos, kas nekur 

nepiedalās. 

Sandis Ozoliņš piekrīt, ka jāveido aktivitātes un jāmēģina uzrunāt ielu jauniešus. Negaidīt, 

kad jaunieši nāks un iesaistīsies, bet iet pie viņiem un uzrunāt. 

Dace Adiņa papildina par sadarbību ar jauniešiem, kas uzlikti sodi. 

Notiek debates par pašvaldības darbu ar jauniešiem. 

Mārtiņš Limanskis izsakās, ka kopumā nav tik daudz iesaistāmo jauniešu, tāpēc nav 

nepieciešamas papildu slodzes. Pauž viedokli, ka iespējams to izlīdzināt uz jau esošajiem sporta un 

interešu izglītības pulciņu vadītājiem, nepalielinot slodžu skaitu. 

Dace Adiņa rosina izmēģināt mobilos centrus kā Jaunpilī, lai piesaistītu ielu bērnus. 

Dace Lebeda izsaka priekšlikumu Finanšu nodaļai apkopot informāciju par pašvaldības 

budžeta līdzekļiem, kas izmaksāti biedrībai “Ligzda” un Rancāna fondam, jo jauniešus tur neredz. 

Kā arī par budžetā paredzētajiem līdzekļiem pie Sociālā dienesta izveidotajai atbalsta grupai darbam 

ar ielu jauniešiem. Saskata tur finansējuma rašanas iespējas novirzīšanai tiem, kas reāli strādā ar 

ielu jauniešiem. 

Dace Adiņa ierosina balsot par informācijas pieņemšanu zināšanai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
8 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Andris Fridrihsons, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai informāciju par jaunatnes jomas tīklojumu Tukuma 

novadā. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 12.02. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja   (personiskais paraksts)  Dace Adiņa 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa  

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu juridisku 

pienākumu. 


